
INNSIKT

“Ingen av oss gifter seg med fullkommenhet. Vi gifter oss med muligheter. Det rette ekteskapet handler ikke bare 
om hva jeg vil. Det handler også om hva hun – som skal være min ledsager – ønsker og trenger at jeg skal være.”

Eldste Robert D. Hales i De tolv apostlers quorum, “Hvordan møte utfordringene i dagens samfunn,” Liahona, nov. 2015, 46.

Hvordan ser vi på ektefellen vår?


